
                

 

Αθήνα, 18 Μαρτίου 2025 

Δημητροκάλλης Ιωάννης  
i.dimitrokallis@parliament.gr 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Γλυκά νερά : Άμεση ανάγκη για λήψη μέτρων καταπολέμησης της 

εγκληματικότητας ».   

 

 Σύμφωνα με ρεπορτάζ του τηλεοπτικού σταθμού « Mega » στόχος κακοποιών 

έχουν γίνει πολλά σπίτια το τελευταίο διάστημα στα Γλυκά Νερά , καθώς , όπως 

υποστηρίζουν οι κάτοικοι, μπαίνουν ακόμη και μέρα μεσημέρι για να 

πραγματοποιήσουν ληστείες, με αποτέλεσμα να έχουν γίνει ο φόβος και ο τρόμος στις 

γειτονιές.  

 Συγκεκριμένα, τέσσερις κουκουλοφόροι εισέβαλαν  σε μονοκατοικία της 

περιοχής και έσπασαν με λοστούς την μπαλκονόπορτα του ισογείου. Αφού έκαναν τους 

χώρους άνω κάτω αποχώρησαν σαν κύριοι. Είχαν γεμίσει σακούλες και τσάντες με τα 

κλοπιμαία και ήταν μόλις 9 το βράδυ. Ο συνεργός τους, τους περίμενε σε ένα κλεμμένο  

«SUV » και μέσα σε  δευτερόλεπτα έγιναν καπνός.  

 Μάλιστα , σε άλλο βίντεο φάνηκε άλλη συμμορία , τριών ατόμων , να μπαίνει σε 

αυλή σπιτιού της περιοχής. Ο πρώτος προσπαθούσε  να καταλάβει εάν οι ένοικοι είναι 

μέσα στο σπίτι. Οι δύο συνεργοί του τον ακολούθησαν, ενώ στο αυτοκίνητο ανέμενε και 

τσιλιαδόρος. Οι κινήσεις τους καταγράφηκαν από την κάμερα, ωστόσο τίποτα δεν 

φάνηκε να τους πτοήσει.  

 Η εγκληματικότητα στην περιοχή « έχει χτυπήσει κόκκινο». Οι διαρρήξεις και οι 

κλοπές αποτελούν πλέον καθημερινό φαινόμενο και σύμφωνα με τις καταγγελίες των 

κατοίκων η αστυνομία είναι απούσα.  

 Το αστυνομικό τμήμα των Γλυκών Νερών έχει κλείσει για περισσότερα από 7 

χρόνια και έχει συγχωνευτεί με το τμήμα Παιανίας.  

 Ο φωτισμός είναι ελλιπής, οι περιπολίες άφαντες και το αίσθημα της ασφάλειας 

των κατοίκων που οχυρώνουν όσο μπορούν τα σπίτια τους… ανύπαρκτο.  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

4063

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/3/2025



Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποια είναι η ευθύνη της κυβέρνησης για την αυξημένη εγκληματικότητα στα Γλυκά 

Νερά και την ελλιπή αστυνόμευση στην περιοχή, δεδομένου ότι το τοπικό αστυνομικό 

τμήμα έχει κλείσει εδώ και επτά χρόνια; 

2. Ποια άμεσα και αποτελεσματικά μέτρα προτίθεται να λάβει η κυβέρνηση για την 

ενίσχυση της αστυνόμευσης στα Γλυκά Νερά, ώστε να αποκατασταθεί το αίσθημα 

ασφάλειας των κατοίκων; 

3. Προτίθεται η κυβέρνηση να επανεξετάσει τη λειτουργία του αστυνομικού τμήματος 

Γλυκών Νερών ή να ενισχύσει το υπάρχον τμήμα της Παιανίας με επιπλέον προσωπικό 

και πόρους; 

4. Έχει ζητηθεί η παρέμβαση του Εισαγγελέα για την αντιμετώπιση των εγκληματικών 

συμμοριών που δρουν στην περιοχή, και αν ναι, ποια είναι τα αποτελέσματα αυτής της 

παρέμβασης; 

5. Ποια μέτρα σκοπεύει να λάβει η κυβέρνηση για τη σύλληψη και την παραδειγματική 

τιμωρία των μελών των εγκληματικών συμμοριών που τρομοκρατούν τους κατοίκους 

των Γλυκών Νερών; 
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Δημητροκάλλης Ιωάννης 

Ανεξάρτητος Βουλευτής  

Α΄ Ανατολικής Αττικής  

 




